



Rainforest Alliance

PUBLIC NOTICE

FSC Assessment of the Big Pic Forest in North-Central Ontario

The Rainforest Alliance will conduct a forest management assessment of **Nawiinginiima Forest Management Corporation's** (NFMC) forestry operations on the Big Pic Forest in the vicinity of Marathon and Manitouwadge, Ontario at the end of November, 2013.

Rainforest Alliance will assess aspects of NFMC's forest management in these areas based on the Forest Stewardship Council (FSC) National Boreal Standard. Based on the assessment, Rainforest Alliance will determine whether NFMC will be issued a FSC certificate for these forest operations.

Four assessors, including two foresters and two environmental specialists will conduct the assessment between November 25 and December 6, 2013. They will be on-site from November 25 through November 29, 2013.

Interested individuals and organizations are invited to provide comments about NFMC's operations on the Big Pic Forest (all comments received will be kept confidential within the assessment team) by:

- Contacting the FSC assessment team leader Jeremy Williams by e-mail (jeremy.w@sympatico.ca), or by phone (home: 416-694-8123; cell: 647-883-1704); OR
- Talking with the assessors during the audit period to provide information. This can be arranged by:
 - contacting Jeremy Williams by e-mail or at the numbers above; or
 - meeting with the FSC assessment team at public meeting on **Tuesday November 26th, 7:00pm at KG's bar in Manitouwadge** (6 Mississauga Dr, Manitouwadge, ON), or
 - contacting the RA Forest Management Associate Christine Korol by email (ckorol@ra.org), or by phone (416-531-0474).

Copies of the FSC National Boreal Standard can be obtained from the FSC Canada website at <http://ca.fsc.org/>.

Further information about FSC can be obtained at www.fsc.org. Information about Rainforest Alliance can be obtained at <http://www.rainforest-alliance.org/> or by contacting Krista West by phone (613-422-5291), or by e-mail (kwest@ra.org).



Rainforest Alliance

AVIS PUBLIQUE

**Audit d'enregistrement FSC de la forêt Big Pic,
située dans la région Centre-Nord de l'Ontario**

Rainforest Alliance effectuera un audit d'enregistrement des activités d'aménagement forestier de **Nawiinginkiiima Forest Management Corporation (NFMC)** dans la forêt de Big Pic, près de Marathon et Manitouwadge (Ontario), en novembre 2013.

Rainforest Alliance évaluera certains aspects de l'aménagement forestier de NFMC dans la région selon la norme boréale nationale du Forest Stewardship Council (FSC). Suite à cette évaluation, Rainforest Alliance déterminera si oui ou non NFMC recevra un certificat FSC pour ses activités d'aménagement forestier.

Quatre auditeurs, y compris deux ingénieurs forestiers et deux écologistes participeront à l'audit d'enregistrement entre le 25 novembre et le 6 décembre 2013. Ils seront présents sur le terrain du 25 au 29 novembre.

Les personnes et organismes intéressés sont invités à :

- Fournir leurs commentaires sur les activités de HFMI dans la région au chef de l'équipe d'audit d'enregistrement Rainforest Alliance, Jeremy Williams, par courriel (jeremy.w@sympatico.ca), ou par téléphone au (416- 694-8123; cell: 647 883-1704) ; OU
- Discuter avec les auditeurs durant la période d'audit afin de leur fournir des renseignements. Ceci peut se faire :
 - En communiquant avec Jeremy Williams aux coordonnées ci-dessus ; ou
 - En assistant à la rencontre d'information donnée par l'équipe d'audit. Cette rencontre publique se tiendra **le 26 novembre prochain dès 19h00, au bar KG's, à Manitouwadge** (situé au 6 rue Mississauga Dr., Manitouwadge, ON);
 - En communiquant avec la gestionnaire de tâches Christine Korol, par courriel (ckorol@ra.org), ou par téléphone au (416-531-0474).

Des copies de la norme boréale nationale du FSC sont disponibles sur le site Web de FSC Canada au www.fscCanada.org.

Des renseignements supplémentaires au sujet du FSC sont disponibles au www.fsc.org. Vous pouvez aussi consulter le site <http://www.rainforest-alliance.org/> pour de plus amples renseignements au sujet de Rainforest Alliance. Ou encore, communiquez avec Krista West au (613-422-5291), ou par courriel (kwest@ra.org).